



**Hong Kong Aero Engine Services Limited**  
70 Chun Choi Street  
Tseung Kwan O Industrial Estate  
Tseung Kwan O, N.T., Hong Kong

## HAESL /RR Rowtators join Dragon Boat Race 2011 for Charity

Rowtators celebrate their 11<sup>th</sup> year of taking part in the Discovery Bay Dragon Boat Races!

In early June, staff from HAESL, Rolls-Royce, Cathay Pacific and HAECO combined once again to form the Rowtators team at the 22<sup>nd</sup> DB Dragon Boat races.

This year there were 52 teams competing for various trophies. Although we did not win any of the prizes we were successful in raising HK\$20,000 for the Evangel Children's Home, a charity organization. We would like to take this opportunity to thank our sponsors, Rolls-Royce, HAESL and Goodrich; and we look forward to next year's races when we hope to do even better!



Cheque Presentation. We donated HK\$20,000 to Evangel Children's Home

支票轉贈儀式：我們將籌得的港幣二萬元善款全數捐贈播道兒童之家

## 港發與勞斯萊斯為慈善組隊參加龍舟競渡

早在今年六月，港發、勞斯萊斯、國泰及港機的員工組成了一支龍舟隊伍“Rowtators”參加第 22 屆愉景競渡賀端陽暨嘉年華 2011。藉著這次比賽，我們還為播道兒童之家籌款。可謂比賽之餘仍不忘為慈善出一分力。

這次比賽由 52 隊競逐各項錦標，雖然 Rowtators 沒有獲得獎項，但這次活動總共為播道兒童之家籌得港幣 20,000 元。我們要特別鳴謝贊助機構勞斯萊斯、港發及 Goodrich。我們十分期待下一次的比賽，同時亦希望我們會有更佳的表现。

© Hong Kong Aero Engine Services Limited (HAESL)

The data contained in this document contains confidential information and may not be copied or communicated to a third party, or used for any purpose other than that for which it is supplied without the express written consent of HAESL.